



# The Nature of Technical Textiles.

Heytex is increasingly focusing on sustainability - out of conviction and out of **responsibility** towards the society in which we live. We are continuously adapting our formulations and developing **more sustainable solutions**. Our climate strategy is an important part of our corporate philosophy.

This is why we have launched **vivatex**, a pioneering product line for more sustainable technical textiles for industrial applications.

Highest quality and technical innovations have always been in our nature. With **vivatex** we are setting new standards for a more sustainable future.

*Heytex setzt verstärkten Fokus auf Nachhaltigkeit – aus Überzeugung und aus **Verantwortung** gegenüber der Gesellschaft in der wir leben. Kontinuierlich passen wir unsere Rezepturen an und entwickeln **nachhaltigere Lösungen**. Unsere Klimastrategie ist ein wichtiger Bestandteil unserer Unternehmensphilosophie.*

*Daher haben wir mit **vivatex** eine wegweisende Produktlinie für nachhaltigere technische Textilien für industrielle Anwendungen ins Leben gerufen.*

*Höchste Qualität und technische Innovationen liegen seit jeher in unserer Natur. Mit **vivatex** setzen wir neue Maßstäbe für eine nachhaltigere Zukunft.*

## Prinziples | Prinzipien

Products in the **vivatex** line meet clear criteria. They consist of **at least 20%** recycled or renewable raw materials and/or could be CO<sub>2</sub>-compensated.

*Produkte der **vivatex**-Linie erfüllen klare Kriterien. Sie bestehen zu **mind. 20%** aus recycelten oder nachwachsenden Rohstoffen und/oder können CO<sub>2</sub>-kompensiert sein.*



RECYCLED  
RAW  
MATERIAL



SUSTAINABLE



COMPENSATED  
(depending)



GLOBAL  
TEXCELLENCE  
MADE IN EUROPE



ClimatePartner  
certified product  
climate-id.com/E6CMHZ



## Product Overview | Produktübersicht

Productgroup	Art-Name	Art-No	Application	Weight	Width	Feature
HEYcargo® tarps	vivatex vectaplan 8/8	H7718	truck tarpaulin	650 g/m <sup>2</sup>	320 cm	recycled polyester yarns; CO <sub>2</sub> -compensated
	vivatex vectaplan panama	H7751	Side Curtain	900 g/m <sup>2</sup>	320 cm	
HEYtent® modular structures	vivatex clipeum 650	H7871	Hall tent	650 g/m <sup>2</sup>	320 cm	recycled polyester yarns
HEYdoor door	vivatex rollerdoor 1400	H0164	Roller door	1400 g/m <sup>2</sup>	215 cm	recycled polyester yarns; recycled PVC
Glamping camping	vivatex TenCate Ecohemp	CA-10	Glamping inner membrane	280 g/m <sup>2</sup>	175 cm	20% hemp; 50% recycled polyester yarns; 30% organic cotton
	vivatex TenCate Ecohemp	CA-46	Glamping tent	420 g/m <sup>2</sup>	205 cm	

No liability is assumed for any errors. Misprints and errors excepted. Changes can be made at any time without prior notice. The product is subject to fluctuations. Recycled yarns made of rPET acc. to GRS 4.0



Heytex Group  
Version 04.2024  
[heytex.com](http://heytex.com)



A brand of  
**HEYtex**®  
WE ARE TEXCELLENCE®